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La vigília de 

Nadal, tot i que no 

ho recull el 

programa de les 

festes de Nadal 

(no sé pas per 

què. Bé, potser sí) 

tingué lloc la 

tradicional Missa 

del Gall. A les 8 

del vespre (una 

hora gens 

intempestiva i 

que harmonitza la 

vida familiar) 

força gent ens  

 

vam aplegar a l’església parroquial. En destacaríem la mainada de la catequesi i de la 

primera comunió que anaven abillats amb túniques i motius bíblics i nadalencs, 

barretines, corones... que donaven a l’acte religiós i tradicional un caire ben familiar, 

acolorit i lligant molt 

amb les festes que 

estem vivint i 

celebrant. 

 

 

 

Mossèn Canaldas 

presidí la Missa del 

Gall i el jovenet Pere 

Vega ens oferí unes 

nadales amb el seu 

violí que ens 

recordaren el rècord 

de l’any 1985, quan 

92 infants i joves van 

omplir totalment el 

presbiteri per oferir-

nos el mateix d’enguany: unes nadales i cants per celebrar el Nadal; aleshores foren 

guitarres,  
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flautes, llaguts i 

acordió i moltes 

nadales i enguany un 

violí per anunciar-

nos i celebrar el 

mateix des de fa més 

de dos mil·lennis. 

 

Poc importa si som 

creients i practicants 

o no. Nadal és la 

festa de la pau i 

gairebé a tot el món 

hom fa festa. És que 

tothom s’equivoca? 

Oi que no?  Només 

s’equivoquen en Netanyahu, Putin i tots els que, com ells, provoquen i fan les guerres o 

bé les recolzen. N’hi ha que ni el dia de Nadal han respectat la treva (no escrita) d’aturar 

la guerra en un dia tan senyalat. 

 

Continuarem lluitant per la pau, la llibertat i els Drets Universals de l’Home i els infants. 

La consciència ens hi obliga i la voluntat també. Per això, nosaltres també anem a la Missa 

del Gall!! 


